
Beste raadsleden , 

Ik moet u toch maar weer een keer voorbeelden geven van een liegende wethouder 

uit het college 
van 

gemeente Kerkrade. Ja desinformatie staat gelijk 
aan 

liegen in de volksmond! 

Leugen 1 : 

In geval 
van 

Bsgw liegt de wethouder. Je spreekt hem 
aan op 

die organisatie 
en 

hij durft te beweren 

dat hij niets kan doen want ligt bij Bsgw. Een organisatie die de wet overtreed daarbij veel fouten 

maakt. 

Maar 
, 
wie zit in het bestuur van 

Bsgw 
en dient toezicht te houden op de werkwijze van Bsgw? 

Juist de wethouder van OPK of te wel Wethouder Financiën. 

Wie zit 
er met zijn poepdoos in de stoel bij de bestuursvergaderingen Bsgw en krijgt 

aanwezigheidspremie? 

Juist de wethouder van OPK of te wel Wethouder Financiën. 

Welke wethouder zegt dat hij , zijn ambtenaren en bsgw geen kennis te hebben of verenigingen 

vastgoed in beheer hebben 
, maar 

kan toch aanslagen laten sturen naar verenigingen afgelopen 

februari? 

Juist de wethouder van OPK of te wel Wethouder Financiën. 

Leugen 2 : 

Dan sta je 
na een commissievergadering aan de zij-ingang 

van het raadhuis te spreken met bewoners 

van 
de Lupinehof. Wie komt daar 

even 
bij staan? 

Juist de wethouder van OPK of te wel Wethouder Financiën. 

En dan begint ie daar te krakelen dat hij het niet 
eens 

is met de onfatsoenlijke aanvraag wijziging 

omgevingswet door Heemwonen 
en 

SGL. Kan niet zijn dat 
ze 

zelfs 
meer 

woningen willen. 

Dat kan niet 
, dat mag niet 

, 
wij als college zijn tegen zegt ie dan. Wat ook blijkt uit het advies aan uw 

raad. Te schandalig 
voor 

woorden geeft ie 
aan. 

En zie afgelopen raadsvergadering , 
wie loog de zooi 

weer bij elkaar? 

Juist de wethouder van OPK of te wel Wethouder Financiën. 

En wat doen jullie? Stemmen voor. Totale waanzin. 

En wie verteld er 
niet dat er ook een zorghotelfunctie wordt geleverd door SGL? 

Wie staat er steeds te lullen met Heemwonen en 
SGL management , maar 

nooit met bewoners? 

Juist de wethouder van OPK of te wel Wethouder Financiën. 

Leugen 3 : 

Wie is die wethouder die de begroting 2025 heeft opgesteld? 

Juist de wethouder van OPK of te wel Wethouder Financiën. 

En wat staat daar bij opbrengst 
opvang 

Oekraïners : 2.500.00000 Euro 
voor 

2025. , 

Maar dan komt de verrassing , men gaat van 200 
naar 

400 opvangplekken tot zeker einde 2027 

Dat betekend voor het jaar 2025 
: 
44x400X365 

= 6.424.00000 euro aan inkomsten. , 

Dit moet al voor de algemene begrotingsbehandeling bekend zijn geweest. 

Wie heeft hier bewust informatie achtergehouden over deze plannen en/of inkomsten? 

Juist de wethouder van OPK of te wel Wethouder Financiën. 



Leugen 
4 

: 

WMO heeft 
geen wachttijden, 

wie verteld dat in 

commissievergaderingen 
of 

raadsvergaderingen? 

Juist de wethouder van OPK of 
te 

wel Wethouder Financiën. 

U kan het zelf nalezen in 
de handelingen 

of 
te 

wel de 
transcripten, 

of 
u kijkt 

de video 
na 

als het 
een 

vergadering 
is die 

nog geen 
maand 

geleden 
is. 

Ik heb een 

ondersteuningsaanvraag gedaan bij 

WMO. 

Hier het 

tijdspad 
en opmerkingen. 

6 

januari 
2025 : 

aangemeld bij WMO, 
ik zou 

gebeld 
worden voor 

afspraak. 

6 februari 2025 

nog 
steeds 

niets 

vernomen, 
dus 

ik bel. 

Krijg 
te horen dat men in clusters werkt van 3 tot 4 weken en dat ik wellicht 

bij 
de 

volgende 
aan de 

beurt 
zou 

zijn. 
Hoezo 

geen 
wachttijden? 

7 
Februari 

2025 
wordt ik 

gebeld 
voor maken 

afspraak. 

Die 
kwam er. 

25 
februari 

2025. 

Dus 
we 

zijn 
dan 

op 

die datum 
afspraak meer 

dan 6 weken 
aan 

het wachten. Dat 
is 

ook de 

termijn 
wat 

men 

aangeeft hoelang 
het duurt voor het nemen van een 

beslissing 
vanaf 

aanvraag. 

25 februari 
2025, krijg 

je 
bezoek, spreekt 

het door. Ik zou een 

rapport krijgen 
en een brief wat ik 

kan 
geven 

aan 

woningverenigingen. 

We hebben 
nu 

29 
maart 

2025. 

En wat denkt u? Heb ik die brief? Heb ik een reactie? Heb ik een 
rapportage? 

Nee dus! 

Reeds een mail 
gestuurd 

aan 
wmo, 

maar daar komt ook 
geen 

reactie 

op. 

Hoezo 

geen 
wachttijden? 

Hoezo 

gaat 

snel 
bij 
WMO Kerkrade? 

Nog 
even en we 

zijn 
3 
maanden 

verder, 
en 

NIETS. 

Laat 
toch weer 

zien 
dat er 

iets niet 

klopt 
en 

wie 

zegt 
dat het allemaal 

prima loopt? 

Juist de wethouder van OPK of te wel Wethouder Financiën. 

Wellicht 
ziet 

u nu ook het 
patroon 

van deze wethouder. 
Lijkt beetje op 

het Pinokkioverhaal met 

voormalig 
MP Rutte 

Gaat u 
iets doen of laat u het maar weer 

op zijn beloop gaan? 

M. 
vr. 

gr. 

  (geanonimiseerd)


